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PROTOKÓŁ Nr V/2024 

z V Sesji IX Kadencji Rady Miasta Szczecinek odbytej dnia 24 lipca 2024 r. 

w Sali Posiedzeń Urzędu Miasta Szczecinek 

pełna relacja audio-video z sesji RM dostępna na stronie BIP Urzędu Miasta Szczecinek 

https://www.hdsystem.pl/fms/video/index.php?streamName=szczecinekses 

 

Ustawowy skład Rady Miasta Szczecinek: 21 radnych.  

Obecnych: 18 radnych, według załączonej listy obecności. 

Nieobecni radni: Jacek Lesiuk, Magdalena Lubczyk, Wojciech Stypa. 

 
Rozpoczęcie Sesji Rady Miasta Szczecinek: godz.: 9:00. 

 

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta: 

− przywitała zebranych,  

− stwierdziła prawomocność obrad i wymagane kworum, 

− otworzyła V sesję RM, przedstawiając porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Uchwała w sprawie dokonania zmian w budżecie Miasta Szczecinek na 2024 rok.  

3. Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Szczecinek na lata 2024 – 2036. 

4. Uchwała w sprawie powołania Skarbnika Miasta Szczecinek. 

5. Uchwała w sprawie wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji celowej dla podmiotów prowadzących 

żłobki lub kluby dziecięce oraz dziennych opiekunów na terenie Miasta Szczecinek. 

6. Uchwała w sprawie określenia Regulaminu otwartego konkursu ofert na realizację zadania publicznego z zakresu 

wychowania przedszkolnego na terenie Miasta Szczecinek. 

7. Zakończenie sesji. 

 

Ad.2.  

Uchwała w sprawie dokonania zmian w budżecie Miasta Szczecinek na 2024 rok. 

 

Ryszard Pazoła Przewodniczący Komisji Budżetowo-Ekonomicznej: 

− omówił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, 

− Komisja w 4-osobowym składzie jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta: 

− w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr V/34/2024 

w sprawie dokonania zmian w budżecie Miasta Szczecinek na 2024 rok. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

https://www.hdsystem.pl/fms/video/index.php?streamName=szczecinekses
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Ad.3.  

Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Szczecinek na lata 2024 – 2036. 

 

Ryszard Pazoła Przewodniczący Komisji Budżetowo-Ekonomicznej: 

− omówił projekt uchwały, 

− Komisja w 4-osobowym składzie jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− zwrócił uwagę, że w zmianie wieloletniej prognozy pojawia się wydatek na inwestycję wieloletnią, która 

zakończy się w przyszłym roku,  

− poinformował, że w przyszłym roku dopłacimy pieniądze, zwiększymy wydatki na przedsięwzięcie, które 

nazywa się "remont zespołu drewnianych pomostów i nawodnego hangaru dla statków pasażerskich,  

wraz z doposażeniem plaży miejskiej w Szczecinku" o sumę 450 000, 

− jest to zadanie, które będzie kosztowało 2 600 000, z tego dofinansowanie jest 2 000 000, 

− wkład własny miał być 150 000, będzie 600 000, 

− stwierdził, że jest to korzystny montaż finansowy, 

− dodał, że jeżeli byśmy nie przegłosowali tego w tych zmianach wieloletniej prognozy, to nie moglibyśmy 

rozstrzygnąć konkursu, który przewiduje kwotę 2 600 000 zł, 

− podsumował, że jest to najkorzystniejsza oferta i proponuje ją zaakceptować. 

 

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta: 

− w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami „za” podjęła uchwałę: 

 

Nr V/35/2024 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Szczecinek na lata 2024 – 2036. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.4.  

Uchwała w sprawie powołania Skarbnika Miasta Szczecinek. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodniczący Komisji Prawa, Legislacji i Porządku Publicznego: 

− omówił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, 

− Komisja w 3-osobowym składzie jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− przypomniał, że parę dni temu pożegnano wieloletniego Skarbnika, Pana Grzegorza Kołomyckiego, który na 

własne życzenie postanowił przejść na emeryturę, 
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− poinformował, że jest wakat na tym stanowisku, jednym z najważniejszych urzędników w mieście, ponieważ 

poza Burmistrzem, dwoma Wiceburmistrzami i Sekretarzem Miasta, takim stanowiskiem jest właśnie 

stanowisko Skarbnika Miasta, 

− wyjaśnił, że zgodnie z prawem Skarbnika proponuje Burmistrz, a zaakceptować musi Rada Miasta, 

− zaproponował Panią Magdalenę Mikołajewską na stanowisko Skarbnika, 

− uważa, że jest przygotowana do tego stanowiska, pracuje w Urzędzie Miasta w Wydziale Finansowym od 18 

lat, ukończyła Uniwersytet Szczeciński na Wydziale Nauk Ekonomicznych i Zarządzania, uzyskała 

specjalizację w zarządzaniu finansami, ma studia podyplomowe z rachunkowości i zarządzania miastami, od 

marca ubiegłego roku była Zastępcą Skarbnika, 

− dodał, że właściwie po to wpisano do regulaminu miasta takie stanowisko, przedtem go nie było, żeby 

przygotować panią Magdalenę Mikołajewską do bycia Skarbnikiem, 

− przekazał, że według opinii odchodzącego Skarbnika jest dobrze przygotowana do pełnienia tej funkcji, 

− z czystym sumieniem rekomenduje tę kandydaturę. 

 

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta: 

− w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 18 głosami „za” podjęła uchwałę: 

 

Nr V/36/2024 

w sprawie powołania Skarbnika Miasta Szczecinek. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta: 

− w imieniu wszystkich radnych serdecznie pogratulowała nowej Pani Skarbnik, 

− ma nadzieję, że współpraca będzie się układała, 

− życzy miłej pracy. 

 

Magdalena Mikołajewska Skarbnik Miasta: 

− podziękowała Panu Burmistrzowi i wszystkim radnym za okazane zaufanie, 

− ma nadzieję, że współpraca będzie się dobrze układała, 

− dodała, że będzie się starała, żeby kondycja finansów Miasta była zawsze w jak najlepszym stanie. 

 

Ad.5.  

Uchwała w sprawie wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji celowej dla podmiotów prowadzących żłobki 

lub kluby dziecięce oraz dziennych opiekunów na terenie Miasta Szczecinek. 

 

Marcin Jaczewski Przewodniczący Komisji Edukacji i Kultury: 

− omówił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, 
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− Komisja w 3-osobowym składzie jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta: 

− w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami „za” podjęła uchwałę: 

 

Nr V/37/2024 

w sprawie wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji celowej dla podmiotów prowadzących żłobki 
lub kluby dziecięce oraz dziennych opiekunów na terenie Miasta Szczecinek. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.6.  

Uchwała w sprawie określenia Regulaminu otwartego konkursu ofert na realizację zadania publicznego z zakresu 

wychowania przedszkolnego na terenie Miasta Szczecinek. 

 

Marcin Jaczewski Przewodniczący Komisji Edukacji i Kultury: 

− omówił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, 

− Komisja w 3-osobowym składzie jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− stwierdził, że uchwała jest wyjściem naprzeciw oczekiwaniom rodziców, którzy posyłają swoje dzieci do 

przedszkoli, 

− dodał, że większość przedszkoli w Szczecinku, poza jednym, to przedszkola niepubliczne, w związku z tym 

otrzymują 75% dotacji do każdego dziecka, czyli kwotę 75% kosztów utrzymania jednego dziecka  

w przedszkolu publicznym, 

− przypomniał, że w kampanii wyborczej mówił o wprowadzeniu „Przedszkola za Złotówkę”, 

− wyjaśnił, że dzisiaj rodzice muszą płacić za różnego rodzaju zajęcia dodatkowe w przedszkolach 

niepublicznych, muszą dopłacać do każdej godziny, które dziecko spędza w przedszkolu ponad 5 godzin, tych 

za które przedszkole niepubliczne nie może brać dodatkowych pieniędzy,  

− większość dzieci spędza w przedszkolu więcej czasu niż 5 godzin, to wychodzą dosyć znaczne kwoty dla 

każdej osoby i jednych na to stać, drugich niekoniecznie, 

− uważa, że najwyższy czas wrócić do tego pomysłu, który już w Szczecinku funkcjonował, 

− przekazał, że to czy przedszkole działa na zasadach „Przedszkola za Złotówkę”, czy nie, to jest z jednej strony 

wola Miasta, które może ogłosić konkurs na realizację „Przedszkoli za Złotówkę”, czyli dopłacać do 

przedszkoli niepublicznych więcej niż do tej pory, z drugiej strony musi to być decyzja przedszkoli 

niepublicznych, które muszą wystartować w konkursie, 

− kontynuował, że zdecydowana większość przedszkoli jest zainteresowana programem „Przedszkole za 

Złotówkę”, 
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− stwierdził, że przedszkoli jest coraz więcej i konkurencja jest większa, a dzieci w Szczecinku coraz mniej,  

w związku z tym, przedszkole niepubliczne to nie jest już tak dobry biznes jak kiedyś i rozumie, że chcą 

otrzymywać większą dotację i mieć zapewniony dopływ pieniędzy, 

− poinformował, że jeżeli radni to poprą, to odbędzie się otwarty konkurs, każde przedszkole niepubliczne 

będzie mogło w nim wziąć udział, 

− przypomniał, że rok budżetowy jest od 1 stycznia do 31 grudnia, w związku z tym program wejdzie w życie od 

przyszłego roku, 

− od wejścia w życie tej uchwały i rozstrzygnięcia konkursu, od stycznia rodzice będą za każdą godzinę 

dodatkową płacili prawdopodobnie 1,40, to symboliczne pieniądze, które przedszkole będzie dostawało za 

szóstą, siódmą, czy ósmą godzinę opieki nad dzieckiem. 

 

Marek Ogrodziński Przewodniczący Komisji Zdrowia i Ochrony Środowiska: 

− stwierdził, że jest to słuszna inicjatywa, która już kiedyś pojawiała się na forum Rady Miasta, 

− zwrócił się do tworzących konkurs i poinformował, że nie widział w projekcie regulaminu konkursowego 

jakiekolwiek formy oceny, tylko warunki formalne, które musi spełnić dany podmiot, a Pan Burmistrz 

powiedział, że podmiotów jest coraz więcej,  

− w związku z powyższym zapytał, czy będzie realizowana jakaś gradacja, w stosunku do której będą rozliczane 

podmioty, czyli punkty za to, że były prowadzone jednostki, czy wykształcenie osób, personelu itd. i czy od 

tego będzie uzależniony ranking tych przedszkoli, które otrzymają pieniądze, a które nie. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− poinformował, że Miasto nie ma uprawnień, żeby prowadzić jakikolwiek ranking, jest system zero-jedynkowy, 

albo przedszkole spełnia wymogi bycia przedszkolem niepublicznym i realizowania nauczania przedszkolnego 

albo nie, 

− dodał, że Miasto może przeprowadzać kontrole odnośnie prawidłowości wykorzystywania dotacji, natomiast 

nie może oceniać, czy jest prowadzone w sposób lepszy czy gorszy, to oceniają rodzice,  

− rodzice posyłają do przedszkoli, które uważają, że spełniają ich oczekiwania, wybór jest duży, nie muszą 

posyłać do przedszkola najbliższego, mogą 2 ulice dalej, placówek jest bardzo dużo, 

− wyjaśnił, że każde przedszkole, którego kuratorium nie kwestionuje, że spełnia wymogi wymienione 

enumeratywnie, ma prawo starać się o dofinansowanie, 

− dodał, że Miasto będzie dopłacać do każdego dziecka, które chodzi do legalnego przedszkola niepublicznego, 

− przedszkola pracują na swoją opinię całe lata, rodzice mogą wybrać przedszkole, nie ma żadnej rejonizacji. 

 

Marcin Jaczewski Przewodniczący Komisji Edukacji i Kultury: 

− uzupełnił, że projekt uchwały przedstawia regulamin otwartego konkursu, natomiast za sposób przebiegu 

konkursu, będzie odpowiedzialne Komunalne Centrum Usług Wspólnych w Szczecinku,  

− dodał, że w regulaminie są określone warunki przyznania niesamorządowym przedszkolom dotacji na ucznia, 

które reguluje art.17 ustawy o finansowaniu zadań oświatowych, gdzie są konkretne warunki, które dane 

przedszkole musi spełniać, żeby w ogóle mogło przystąpić do konkursu, 
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− poinformował, że będzie to sprawdzane i Rada Miasta ma takie kompetencje, 

− stwierdził, że przedszkole niepubliczne będzie musiało funkcjonować na takich samych zasadach jak 

przedszkole publiczne, będzie musiało realizować program wychowania przedszkolnego uwzględniając 

podstawę programową wychowania przedszkolnego, zapewniać bezpłatne nauczanie wychowania, opiekę  

w czasie ustalonym przez organ prowadzący, czyli nie krótszym niż 5 godzin dziennie i przeprowadzać 

rekrutację dzieci w oparciu o zasadę powszechnej dostępności oraz zatrudniania nauczycieli posiadających 

kwalifikacje określone w odrębnych przepisach prawa, regulamin to określa, 

− kontynuował, że regulamin również określa, że program jest przeznaczony dla wszystkich dzieci, czyli dla 

1500 dzieci, jest limit i jest to przeliczone, 

− dodał, że nie wszystkie przedszkola w ten program wejdą, może się okazać, że około 300 dzieci nie będzie 

objętych tych programem ze względu na to, że przedszkole niepubliczne nie przystąpi do programu i wtedy 

dostanie 75% dotacji, a nie 100%. 

 

Marek Ogrodziński Przewodniczący Komisji Zdrowia i Ochrony Środowiska: 

− podziękował radnemu Jaczewskiemu za wyjaśnienie, 

− stwierdził, że jest to w sposób jasny wypisane w projekcie uchwały o regulaminie, 

− wyjaśnił, że chodziło mu o możliwość regulacji w stosunku do poszczególnych przedszkoli, czy będzie konkurs 

co do standaryzacji usług, 

− stwierdził, że każde przedszkole publiczne i niepubliczne musi spełniać określone warunki, jak każda inna 

instytucja prowadząca działalność gospodarczą musi spełniać określone warunki i to zostało określone w tym 

regulaminie i jest jasne, 

− dodał, że to, że nie wszyscy wystartują w tym konkursie, to też jest sytuacja jasna, bo wiadomo, że nie 

wszyscy będą chcieli poddać się regulaminowi i sposobowi kontroli Urzędu Miasta nad wydawanymi 

pieniędzmi, 

− podsumował, że Pan Burmistrz wyjaśnił w sposób jasny, jak to będzie wyglądało. 

 

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta: 

− w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami „za” podjęła uchwałę: 

 

Nr V/38/2024 

w sprawie określenia Regulaminu otwartego konkursu ofert na realizację zadania publicznego z zakresu 
wychowania przedszkolnego na terenie Miasta Szczecinek. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.7.  

Zakończenie sesji. 
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Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta: 

− stwierdziła wyczerpanie porządku obrad, 

− zamknęła V sesję Rady Miasta. 

 

Zakończenie Sesji Rady Miasta Szczecinek: godz.: 9:35. 

 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokół sporządziła:      Przewodnicząca Rady Miasta 

Sylwia Bernatek             Grażyna Kuszmar 


